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Protokół Nr XXXIX/22 

z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 29 marca 2022 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 

Posterunku Policji w Łobżenicy za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 roku.  

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

za 2021 rok.  

8. Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy za rok 2021.  

9. Sprawozdanie z realizacji działalności sportowej na terenie Gminy Łobżenica w 2021 

roku.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Łobżenica na lata 2022 – 2025.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Pilskiego zadania publicznego  

w zakresie zarządzania drogami powiatowymi na terenie Miasta Łobżenica.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych między Jeziorem Luchowskim 

a Jeziorem Trzebońskim Dużym.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w północnej części wsi 

Liszkowo.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie ul. Targowej i ul. Spokojnej  

w mieście Łobżenica.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie ul. Złotowskiej i planowanej 

ścieżki spacerowej w mieście Łobżenica.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 49/1, 49/2, 234/1, 234/2 i 234/3 

położonych w obrębie Dziegciarnia.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w południowej części obrębu 

Dźwierszno Małe w rejonie Jeziora Stryjewo.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/340/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 18 lutego 2022 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej z budżetu Gminy na dofinansowanie wymiany kotłów niskosprawnych  

na niskoemisyjne źródła ciepła. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na 

eksploatację stałego łącza transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji 

Pojazdów i Kierowców CEPIK. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Łobżenica.  
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26. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na 

obszarze Gminy Łobżenica. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

28. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

29. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

30. Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy z kontroli 

wykonania świetlic wiejskich w Kunowie i Luchowie.  

31. Interpelacje, zapytania radnych. 

32. Wolne głosy i wnioski. 

33. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:07 otworzył XXXIX sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 

wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek 

informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku 

informacyjnego na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury  

w Łobżenicy Iwona Matejczyk-Obremska, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łobżenicy Mariusz Gniot, Dyrektor Centrum Administracyjno-

Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński oraz radca prawny Katarzyna Paczyńska. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. 

Następnie poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczą wszyscy radni. Dodał, że 

możemy podejmować uchwały. 

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad dzisiejszej sesji. Zapytał, 

czy ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący powiedział, że będziemy pracowali zgodnie  

z przygotowanym porządkiem obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wnioskował o przyjęcie protokołu z ostatniej sesji w dniu 18 lutego 2022 r., bez odczytania. 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z XXXVIII sesji w dniu 18 lutego 2022 r. 
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Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy. Zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tym temacie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że Gmina otrzymała dwa dofinansowania: 

- z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na drogę Kunowo-Kruszki - nieco ponad 111 tys. zł, 

- na posadzenie drzew miododajnych w Trzeboniu w wysokości 20 tys. zł. 

Pan Burmistrz wyraził zadowolenie z powodu tego, że spotykamy się w szerszym gronie na 

sesji. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Poruszył kwestię inwestycji pn. Małe kino społecznościowe szansą na rozwój zasobów 

kulturalnych województwa wielkopolskiego. Oznajmił: „Wiadomo, że kino za rogiem było 

przesuwane jeżeli chodzi o termin odbioru z uwagi na pewne niedociągnięcia”. Zapytał: „Jaki 

jest dodatkowy koszt usunięcia usterek, które były wyszczególnione ? Poza tym kto 

zatwierdził projekt, że nie konsultowano z Powiatową Strażą Pożarną tego projektu ?” 

Kontynuował: „Już raz miałem taki przypadek, że zwracałem się w sprawie świetlicy  

w Luchowie. Zwracałem się o udzielenie odpowiedzi czy był konsultowany ze strażą pożarną. 

Otrzymałem wtedy odpowiedź, że nie musi być. Dziwne to dla mnie, ponieważ to jest obiekt 

publiczny. Obiekt, gdzie są, czy na świetlicy czy w kinie, gdzie są zgromadzeni ludzie. Tym 

bardziej kino za rogiem znajduje się w szkole. (…) Podczas odbioru wychodzą takie rzeczy, 

które powinny być już uwidocznione w projekcie, czy tam drugie drzwi czy inne rzeczy”.  

W dalszej części wypowiedzi Radny Ryszard Biniak powiedział: „Również jest dla mnie 

niejasna procedura przetargowa na gruz. Były trzy przetargi. Pierwszy przetarg unieważniony 

z uwagi na to, że wartość jaką Gmina dysponowała to 165 tys. zł. Ta wartość była wyższa. 

(…) Drugi przetarg. Najniższa jest 209 tys. zł. Znowu jest odrzucony, ponieważ jest po prostu 

wyżej, jest wyższa cena aniżeli urząd może na to przeznaczyć”.  

Kontynuował: „Natomiast w trzecim przetargu występuje tylko jeden oferent, który daje cenę 

nie 209 tys. zł jak było w drugim przetargu najniższa, tylko daje cenę 244 tys. zł, co jest  

o wiele wyższe od tej kwoty, którą Gmina miała i teraz Gmina (…) nie wiem czy wystąpiła 

czy występować będzie o to, żeby podwyższyć o te prawie 80 tys. zł bez groszy,  
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80 tys. więcej, gdzie oferta z drugiego przetargu była tylko wyższa o 44 961 zł”. Dodał: 

„Może Pan Burmistrz wytłumaczy nam jak to się zadziało, że aż do skutku, że będzie ten, 

który ma być, czy po prostu jakieś niedopatrzenie”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poruszył temat trzeciego naboru wniosków popegeerowskich. Powiedział: „Myślałem, że  

w tym trzecim wniosku będą ujęte lampy w tych środkach, lampy, doświetlenie wsi 

Liszkowo. (…) Rozumiem na wsie popegeerowskie. Owszem jest ujęcie sala gimnastyczna  

w Dźwiersznie, jest ujęta nowa inwestycja chodnik, droga, oświetlenie w kierunku Górki 

Klasztornej, to jest droga 129040P. Ale ja rozumiem, że te środki dostaje Gmina, ale te środki 

moim zdaniem powinny iść na czyste wsie popegeerowskie. W Dźwiersznie nie było 

pegeerów, w Ratajach nie było pegeerów. Takie jest moje zdanie. Myśmy zbierali podpisy  

i we wsiach, nie tylko u mnie. Nie chodzi tylko teraz o mnie. Chodzi jeszcze o Fanianowo. 

Tam nie ma świetlicy. Chodzi o Ferdynandowo. Tam nie jest dokończony chodnik. Tylko o te 

wsie typowo popegeerowskie, żeby tych wsi był lepszy wizerunek. Tak każdy kombinuje, 

kręci. Fanianowo dało na drogę ze swoich pieniędzy, pieniądze na dokumentację”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak  

Oznajmił: W sprawozdaniu „jest informacja, że nie otrzymaliśmy dofinansowania na 

przebudowę kładki na rzece Łobzonka. Chciałbym może coś bliżej na ten temat usłyszeć, bo 

mieliśmy udział własny zaplanowany, czy jest realna szansa realizacji tego zadania”.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział: „Jest informacja, że 

zostały przyznane środki na remont dachu na stadionie w Łobżenicy. To jest kwota 100 tys. 

zł. Jak to wygląda w stosunku do kosztorysu ? Dodatkowo jest tam też informacja, że te 

środki mogą być uruchomione, podpisana umowa, po podpisaniu umowy z wykonawcą. Jak 

my sobie z tym tematem poradzimy ? Czy jesteśmy w stanie te środki skonsumować ? Bo już 

raz oddaliśmy ze względu na te perturbacje z wykonawstwem tej roboty”.  

Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak odniósł się kwestii zagospodarowania 

przestrzennego. Poinformował, że w ostatnim okresie czasu Komisja Budżetu dość 

intensywnie pracowała nad tym tematem. Oznajmił: „Nie do końca jest wyjaśniony temat 

związany ze zmianami studium i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Mamy taki 

zapis. Jesteśmy w trakcie uzgodnień do podpisania umowy wykonania tych studiów. Ja tak 

trochę z niepokojem patrzę na takie zapisy, bo chciałbym przypomnieć tutaj na tej sali, że 
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uchwałę podjęliśmy dokładnie rok temu o przystąpieniu do studium. Wiemy, że były tutaj 

różne opóźnienia w związku z tym związane”.  

Kontynuował: „Prace (…) nabrały tempa od początku tego roku i komisja i pod koniec roku  

i na początku teraz też spotkała się również z wnioskodawcami, żeby przybliżyć te wnioski,  

określić ich zamierzenia. Mówię to dlatego, że obawiam się, żeby to nie opóźniło się, bo na to 

trzeba środki i tak dalej. Co prawda dzisiaj zwiększamy w budżecie również środki i na te 

cele. Natomiast nie mając zapisów takich kiedy to konkretnie, bo od tego też są uzależnione 

dalsze plany, które też miały być realizowane w układzie priorytetowym w związku z przyjętą 

przez Radę (…) hierarchią celów w zakresie polityki zagospodarowania przestrzennego.  

A mówię tylko o tym dlatego, żeby to tempo procedowania w zakresie realizacji tego tematu 

było bardziej dynamiczne”.  

Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował, że rząd planuje w trzecim 

kwartale wprowadzić nową ustawę o planowaniu przestrzennym, „gdzie się likwiduje studia”. 

Oznajmił, że „w miejsce studiów mają być wprowadzone plany ogólne”. Powiedział: „Ja 

sobie zdaję sprawę, że wprowadzenie nowych przepisów w tej akurat dziedzinie, jaką jest 

przestrzeń i zagospodarowanie”, prawdopodobnie będzie z okresem przejściowym, „że te 

studia istniejące zachowają, ale będzie też ta ważność. Natomiast nie wiem, czy będą 

podstawy prawne uchwalenia niezakończonych studiów, a one są dla nas ważne. Więc w tej 

materii prosiłbym, żeby tutaj te działania były bardziej dynamiczne”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

W odniesieniu do pytania radnego Ryszarda Biniaka w sprawie kina za rogiem poinformował: 

„Wszystkie sprawy związane z kinem i z ppoż nie dotyczą pomieszczenia kina. Jeżeli chodzi  

o pomieszczenie kina wszystkie konsultacje, wszystkie wymagania jakie były stawiane, 

impregnaty itd., to wszystko było ok, nikt nie miał do tego żadnych zastrzeżeń. Zastrzeżenia 

dotyczą otoczenia, czyli szkoły. Oczywiście, że należy uwzględnić, że to kino w określonym 

miejscu było robione, ale też do końca nie zdawaliśmy sobie sprawy z tego, że te wymagania 

ciągle rosną  i się też przepisy zmieniają tak, że drzwi będą za wąskie, że wąż będzie za 

cienki, że trzeba sygnalizacje założyć. My nie ponieśliśmy żadnych dodatkowych kosztów. 

Nie wykorzystaliśmy 20 tys. zł jeżeli chodzi o kino za rogiem”.  

Kontynuował: „Wiem, że był taki wpis Pana Radnego, że drzwi, że to było takie trochę może 

wprowadzanie ludzi w błąd, ale rozumiem to, bo to była informacja, że coś jest nie tak. Nic 

nie dotyczyło kina. Wszystko dotyczyło otoczenia i szkoły, w której kino się znajduje”.  
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Następnie Pan Burmistrz ustosunkował się do pytania w sprawie przetargu na gruz. 

Powiedział: „Można odnieść takie wrażenie, o czym Pan Biniak tutaj mówi. Natomiast to jest 

poważne zamówienie dotyczące gruzu, gruzu łamanego, gruzu ceglano-betonowego za ponad  

200 tys. zł. Mamy różne doświadczenia jeżeli chodzi o kupowanie gruzu. (…) Tu chodzi nie 

tylko o parametry tego materiału, ale chodzi o dostawy, o terminowość, o to, że jak się 

umówiliśmy to to wszystko było. Oczywiście tutaj w pierwszym przetargu chyba i w drugim 

ta wartość przekraczała nasze możliwości. Ale w jednym z przetargów najniższą cenę 

zaoferowała firma, która budziła moje wątpliwości i wykonałem kilka telefonów po wójtach, 

burmistrzach, żeby zapytać, bo nie jest problemem podpisanie umowy i za chwilę się 

zaczynają problemy. Już takie doświadczenia miałem i różne to były po prostu informacje i 

nie raz jest może lepiej wydać więcej, ale mieć tą pewność, że zadanie jest wykonane”. 

Pan Burmistrz kontynuował: „Nie chcę powtarzać tych błędów, które już kiedyś mieliśmy.  

I wiedziałem. Jeszcze nie dojechał gruz, ale wiedziałem, że te problemy będą. Także tutaj 

zapobiegawczo po prostu na to spojrzeliśmy. Oczywiście, że drożej to jest jakiś problem dla 

nas, ale już ten przetarg chyba czwarty był po prostu. Kiedyś musimy tą procedurę zakończyć 

i debatowaliśmy z Panią Skarbnik co robić. I trzeba było postawić takie kryteria, które 

pozwolą wybrać wykonawcę naprawdę wiarygodnego, który przywiezie taki towar jaki 

chcemy, bo nie jest problemem taniej, podpisać umowę i potem się włóczyć po sądach. 

Chciałem tego uniknąć”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Stwierdził: „W odrzuceniu nie ma tego, że ten oferent, o którym Pan tam wydzwaniał, się 

dowiadywał, nie ma o tym, że został odrzucony. Nie ma tego, że została jego oferta 

odrzucona. Jeżeli Pan mówi teraz o takich rzeczach to dlaczego nie ma tego ujętego w 

informacji publicznej, że takie i takie były zastrzeżenia ?”  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Oznajmił: „Ona nie została odrzucona. Przetarg został unieważniony”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Kontynuował: „Ale też pisze się o wykluczeniu. Są tam wykluczone bodajże dwa podmioty. 

(…) I w porządku to, ale on się nie mieści w tym, co jest 209 tys. zł. Tam go nie ma. Czyli nie 

wiem teraz jak to rozumieć. Na jakiej podstawie Pan to tak twierdzi ?” 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Powiedział: „Całą chronologię zdarzeń mogę Panu opisać. Znam ten temat dobrze, bo 

tłuczemy go już od dwóch miesięcy. Zależało nam, żeby gruz przyjechał jak najszybciej, bo 

to jest niezbędne po prostu. Teraz jest sucho, to się trochę poprawiło, ale to co było na 

początku kiedy zaczynaliśmy no to bardzo mi zależało, żeby jak najszybciej tę sprawę 

załatwić. Właściwie na początku stycznia powinien być już ogłaszany przetarg, przygotowany  

w grudniu”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Zapytał: „Dlaczego nie ma ujętego, że został odrzucony ? Skąd to wynika ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Poinformował: „Udzielę odpowiedzi na piśmie”. Oznajmił: „Jeżeli chodzi o te wnioski 

popegeerowskie. Wiem, że mieszkańcom wydaje się, że one powinny dotyczyć tylko tych 

miejscowości czysto popegeerowskich. Takich mamy kilka na terenie gminy. To jest 

Witrogoszcz, to jest Szczerbin, tam gdzie byłe te największe skupiska, ale przede wszystkim 

chodzi o wnioski, które mają dokumentację. (…) To nie są pieniądze do jakiejś swobodnej 

dyspozycji, że dostajemy nie wiem 3, 4 czy 5 mln zł i możemy sobie decydować, że tu 

zrobimy to, tam zrobimy to i każdego w jakiś sposób usatysfakcjonujemy”. 

Kontynuował: „Złożyliśmy poważny wniosek na sołectwo Rataje, które również jest tym 

środowiskiem popegeerowskim i  on ma ogromną szansę, bo w pierwszym naborze 

oczywiście nic nie dostaliśmy. On ma ogromną szansę realizacji. Chodzi nam o takie wnioski, 

które rzeczywiście dadzą efekt. Dlatego ja rozumiem to rozgoryczenie, ale to nie dotyczy 

tylko Łobżenicy i wiem, że najlepiej by było, gdyby były pieniądze do dyspozycji, żeby 

Gmina mogła, urząd tutaj, radni swobodnie dysponować w budżecie tymi pieniędzmi  

i w każdej miejscowości coś zrobić”. 

Burmistrz Łobżenicy w odniesieniu do pytania Pana Przewodniczącego Edwarda Starszaka  

w sprawie przebudowy kładki na rzece Łobzonka wyjaśnił, że Gmina nie otrzymała środków 

z uwagi na to, że zadanie to nie wpisywało się w tzw. infrastrukturę turystyczną. 

Poinformował: „Próbowaliśmy tego bronić, że to jest ścieżka z Liszkowa, tutaj przez 

nabrzeże Łobzonki do Górki Klasztornej. Marszałek nie chciał się pod tym podpisać i ten 

wniosek nasz został odrzucony, dlatego będziemy musieli powrócić do tej bariery, którą 

mamy wpisaną w budżecie i chociaż to zrobimy w tym roku”. 
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W dalszej części wystąpienia Pan Burmistrz odniósł się do otrzymanego dofinansowania na 

remont dachu budynku na stadionie. Powiedział: „Otrzymaliśmy 100 tys. zł i teraz trzeba 

zaktualizować kosztorysy i zobaczymy po prostu na co nas stać i co będziemy mogli zrobić. 

No właściwie tylko dach będziemy mogli zrobić i to jeszcze będzie trzeba prawdopodobnie 

dołożyć pieniądze, bo nie sądzę, żeby 200 tys. zł wystarczyło. To zobaczymy jak będziemy 

znali już kosztorys”.  

Burmistrz Łobżenicy dodał: „Te plany to na piśmie odpowiem”.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił: „Panie Burmistrzu. Ja odnośnie też tego pytania co Pan Biniak zadał tutaj. 

Pamiętam jak na jednej z sesji zadałem Panu pytanie odnośnie dostarczenia gruzu  

i powiedziałem wtedy tak. Dlaczego taki gruz, w takiej formie, taki zły, a nie ten na przykład, 

gdzie możemy drożej zapłacić. Pan Burmistrz potem mnie, że tak powiem, trochę mnie 

skrócił i powiedział no takie są procedury przetargu. (…) Ten kto wygrywa, ten przywozi 

gruz i teraz tu widzę to jest odwrotnie. Chociaż się cieszę, że wreszcie Burmistrz dojrzał do 

tego, że wybiera lepszy gruz. Tylko czy to na pewno będzie ten dobry gruz za tą cenę. Także 

warunki, procedury w tym przetargu mi się też nie podobają, bo uważam, że powinno być to 

wtedy jasno opisane”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Powiedział: „Zapraszam każdego na każdą dostawę. Przede wszystkim będziemy w pierwszej 

kolejności zabezpieczali gruz dla sołectw, które przekazały środki z funduszu sołeckiego. 

Czyli z każdym sołtysem ustalimy jakie były pieniądze i dzielimy, ile transportów będzie 

jechało do konkretnego sołectwa. Czy to będzie gruz betonowo-ceglany czy to będzie 

kruszywo łamane. I zawsze jest sołtys, zawsze jest radny, nie ma z tym żadnego problemu. 

Naprawdę nie dorabiajcie do tego jakichś teorii. Chodzi o to, że chciałbym naprawdę szybko 

zabezpieczyć sołectwa w gruz. Bo wiem jaki był problem. Nie ma preferencji żadnego 

wykonawcy tutaj, żadnego. Ale ja nie chcę tłuc się po sądach. Trzeba tak tę procedurę 

prowadzić, aby wybrać za rozsądną cenę solidnego wykonawcę”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 



 11 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 6 Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 

Posterunku Policji w Łobżenicy za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali informację. Odbyła się również dyskusja na Komisjach Rady. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Posterunku 

Policji w Łobżenicy za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 roku stanowi załącznik nr 8 

do protokołu. 
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Ad. 7 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Powiedział, że jak co roku Komisja Oświaty przeprowadziła analizę sprawozdania  

w kontekście działań profilaktycznych. 

Oznajmił, że w trakcie dyskusji komisja zawnioskowała o zwiększenie liczby spotkań  

z rodzicami, opiekunami czy młodzieżą, „wykorzystując wyspecjalizowanych prelegentów 

oraz osoby, które miały kontakt, własne doświadczenie, tak potocznie mówiąc, które sięgnęły 

właśnie w tych przypadkach dna, ponieważ to ma naprawdę duży wpływ na przekaz”. 

Poinformował również o zaleceniu polegającym na wykorzystaniu w zajęciach 

wychowawczych czy zajęciach dydaktycznych kina społecznościowego. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „W trzecim rzymskim punkcie jest wymieniona jakaś instytucja PARP. Mi się 

wydaje, że błąd tutaj jest. PARPA powinno chyba być”.  

 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Iwona Matejczyk-Obremska 

Oznajmiła, że tak. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, ile osób uczestniczyło w spotkaniach komisji przeciwalkoholowej. Kontynuował: 

„Ile osób przewieziono do izby wytrzeźwień ? Czy otrzymywaliście z policji informacje  

o ewentualnych przypadkach zatrzymania nietrzeźwych kierowców pojazdów 

samochodowych czy rowerzystów, którzy zostali chwyceni po raz tam któryś kolejny ?” 

 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Iwona Matejczyk-Obremska 

Poinformowała, że w przypadku instytucji PARPA nastąpił błąd drukarski. Gminna komisja 

odbyła siedem posiedzeń grup roboczych. Oznajmiła: „Grupa robocza polega na tym, że my 
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zapraszamy osoby w stosunku do których wpłynął wniosek do komisji i takich grup mieliśmy 

14. Wpłynęło 21 wniosków do komisji, (...) to znaczy dotyczyło to 21 osób. I potem komisja 

zaprasza te osoby na swoje posiedzenia”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał o świetlice socjoterapeutyczne. 

 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Iwona Matejczyk-Obremska 

Powiedziała, że świetlice w ubiegłym roku działały zgodnie z obostrzeniami. Oznajmiła, że 

placówka wsparcia dziennego jest zawieszona ze względu na termomodernizację budynku. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Pani podaje, że odbyły się spotkania w świetlicach. Tam ma Pani  

w sprawozdaniu to napisane i chciałbym wiedzieć (…) jaka frekwencja była ?”  

 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Iwona Matejczyk-Obremska 

Poinformowała, że w ramach gminnego programu profilaktyki działały trzy świetlice 

socjoterapeutyczne. Oznajmiła, że „to są świetlice, w których uczestniczą dzieci 

behawioralne”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem innych uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku 

obrad. 

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy za rok 

2021 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą sprawozdania z działalności Gminnego Centrum Kultury. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty omawiając sprawozdanie dostrzegła potrzebę większego 

udziału dzieci i młodzieży w „patriotycznych działaniach, czyli występowanie przed 

pomnikiem oraz poprzez organizowanie czy nawet współorganizowanie takich uroczystości”. 

Powiedział: „Również komisja zwróciła uwagę na dostosowanie innych godzin takich 

uroczystości, bo z reguły to się odbywa po mszy w godzinach wieczornych”. Zasugerował 

organizowanie takich wydarzeń we wcześniejszych godzinach, aby młodzież mogła  

w większym stopniu w nich uczestniczyć. 

 

Radni nie zgłosili innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję. 

 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy za rok 2021 stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 9 Sprawozdanie z realizacji działalności sportowej na terenie Gminy Łobżenica  

w 2021 roku  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali materiał. Temat był omawiany na komisjach. Zapytał, czy 

ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że jest to kolejne sprawozdanie, którym zajmowała się Komisja Oświaty na swoim 

posiedzeniu. Dodał, że sprawozdanie zostało zaopiniowane pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji następnego punktu. 
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Sprawozdanie z realizacji działalności sportowej na terenie Gminy Łobżenica w 2021 roku 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Łobżenica na lata 2022 – 2025 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że konieczność stworzenia nowego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii wynika z ustawy z dnia  

17 grudnia 2021 r. o zmianie ustawy o zdrowiu publicznym oraz niektórych innych ustaw. 

Oznajmił, że samorządy gminne są zobowiązane do przyjęcia nowych programów nie później 

niż do 31 marca 2022 r. Powiedział: „Ważnym elementem tych nowych gminnych 

programów staje się również zadanie związane z przeciwdziałaniem uzależnień 

behawioralnych”. 

Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski kontynuował, że program określa strategię  

w zakresie profilaktyki uzależnień i jest ona zgodna z kierunkami określonymi w Narodowym 

Programie Zdrowia na lata 2021-2025.  

Poinformował, że projekt programu został pozytywnie zaopiniowany przez Miejską Komisję 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Dodał, że w świetle powyższych argumentów 

uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 jest zasadna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związkiem z brakiem uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/347/22 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Łobżenica na lata 2022 – 2025. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak  

Powiedział: „Czy na przestrzeni tych ostatnich lat, bo te zapisy są takie nieostre, że to jest na 

zasadzie porozumienia i w zależności od dochodu, jakie były przychody z tego tytułu ?”  

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Mariusz Gniot 

Oznajmił: „Ta uchwała dopiero teraz będzie, będą wpływały dochody, bo ona nam dopiero 

pozwoli teraz, bo my kierując do ośrodków wsparcia i mieszkań chronionych mieliśmy 

kryterium, które obowiązuje w ustawie o pomocy społecznej, czyli są to zerowe dochody dla 

tych jednostek”. (...) Gdzie kierujemy są to osoby bezdomne, które są też bez dochodu, więc 

nawet nie mamy. A teraz jeśli ma zasiłek stały to my będziemy jak Państwo podejmą tę 

uchwałę będziemy mogli nawet od zasiłku stałego pobierać mu 30%. Czyli oprócz tego, że 

ma jedzenie zapewnione  i nocleg to jeszcze miał zasiłek stały. Teraz to się zmieni, bo część 

tego zasiłku stałego, który my wypłacamy jako Gmina, będzie wracać do naszego budżetu”. 

Dodał: „Dlatego chciałem by był to zmieniony zapis, że możemy pobierać właśnie 

odpłatność, bo wcześniej nie można było jeśli ktoś miał kryterium zgodnie z ustawą  

o pomocy społecznej”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/348/22 w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, która stanowi załącznik nr 13 

do protokołu.  

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Pilskiego zadania publicznego  

w zakresie zarządzania drogami powiatowymi na terenie Miasta Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawce do projektu uchwały polegającej na zmianie Dziennika Ustaw. 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem ww. 

uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/349/22 w sprawie przejęcia od Powiatu Pilskiego zadania publicznego  

w zakresie zarządzania drogami powiatowymi na terenie Miasta Łobżenica - wraz  

z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Oznajmił, że jest to kolejne przedłużenie dzierżawy na okres trzech lat i dotyczy 40 działek. 

 

Radni nie zgłosili innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/350/22 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, która 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat był omawiany na komisjach. Następnie udzielił głosu Panu 

Przewodniczącemu Wiesławowi Bodetko. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Oznajmił, że jest to kolejne przedłużenie umowy najmu na okres trzech lat. Dodał, że opinia 

Komisji Rolnictwa jest pozytywna. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał Panią Skarbnik, czy koszty energii elektrycznej, ogrzewania i wody ponosi 

wynajmujący. 

 

 



 19 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Odpowiedziała twierdząco. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak  

Zapytał: Apteka                              *. „Czy to jest wyodrębniona nieruchomość lokalowa ? 

Czy to jest odrębny lokal ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Oznajmił: „Nie wiem. Odpowiem”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wynajęcie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/351/22 w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu, która stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych między Jeziorem Luchowskim  

a Jeziorem Trzebońskim Dużym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak  

Poinformował, że Komisja Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Oznajmił: „Te 

zmiany, które wcześniej w planie zaistniały odnośnie możliwości zbliżenia zabudowy do 

terenu akwenów bliżej do 40 m pozwalają na racjonalne zagospodarowanie tego terenu. Stąd 
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też biorąc pod uwagę tą sytuację, że jest to teren położony w atrakcyjnym miejscu i obejmuje 

dosyć taki skoncentrowany obszar jest pozytywna opinia w kierunku takiego 

zagospodarowania, tym bardziej, że częściowo już ten teren w tym kierunku jest 

wykorzystywany”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

położonych między Jeziorem Luchowskim a Jeziorem Trzebońskim Dużym. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/352/22 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych między Jeziorem Luchowskim  

a Jeziorem Trzebońskim Dużym, która stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w północnej części wsi Liszkowo 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak  

Powiedział: „Ten projekt wymaga wyjaśnienia, że tu były wnioski, pojedyncze co prawda, ale 

w wyniku analizy, (...) wsłuchując się jeszcze w opinie tutaj mieszkańców, sołtysa tej wsi, 

Pana radnego, komisja pozytywnie zaopiniowała większy obszar z tej północnej strony, 

wzdłuż drogi, gdzie jest teren ciekawy i łatwy do uzbrojenia, do możliwości rozwoju 

zabudowy mieszkaniowej. Jest opinia pozytywna”. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w północnej 

części wsi Liszkowo. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/353/22 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w północnej części wsi Liszkowo, 

która stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie ul. Targowej i ul. Spokojnej  

w mieście Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Edwardowi Starszakowi. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak  

Poinformował: „Teren położony blisko Łobżenicy. Jak wiemy tam już w pewnym zakresie 

zabudowa mieszkaniowa zaistniała i w związku z tym, żeby porządkować ten obszar i nie 

mieszać już (...) innych funkcji w tym terenie, w związku z wnioskami, które tam się 

pojawiają, komisja pozytywnie opiniuje zagospodarowanie tego terenu w kierunku, w całości 

zabudowy mieszkaniowej”. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie ul. Targowej  

i ul. Spokojnej w mieście Łobżenica. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/354/22 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie ul. Targowej i ul. Spokojnej  

w mieście Łobżenica, która stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie ul. Złotowskiej i planowanej 

ścieżki spacerowej w mieście Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „Ten teren wymaga uzupełnienia planów w celu zakończenia ścieżki z Osiedla 

Leśnego do Łobżenicy, również tego terenu za blokami, który został nabyty i prywatny 

inwestor zamierza tam wybudować budynki wielomieszkaniowe”. Dodał, że opinia Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/355/22 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie ul. Złotowskiej i planowanej 

ścieżki spacerowej w mieście Łobżenica, która stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
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Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 49/1, 49/2, 234/1, 234/2 i 234/3 

położonych w obrębie Dziegciarnia 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Edwardowi Starszakowi. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział: „Dotyczy to terenu, który w studium jest przeznaczony na zagospodarowanie na 

energię odnawialną. Trzeba tutaj ten plan uzupełnić, żeby można było realizować inwestycje 

z zakresu fotowoltaiki”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 49/1, 49/2, 

234/1, 234/2 i 234/3 położonych w obrębie Dziegciarnia. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/356/22 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 49/1, 49/2, 234/1, 234/2 i 234/3 

położonych w obrębie Dziegciarnia. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad. 20 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w południowej części obrębu 

Dźwierszno Małe w rejonie Jeziora Stryjewo 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przypomniał, że turystyka jest jednym z ważnych kierunków w naszej strategii rozwoju. 

Poinformował, że ten plan to teren w kierunku Półwyspu Sielanka. Oznajmił, że opinia 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Radni nie zgłosili innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/357/22 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w południowej części obrębu 

Dźwierszno Małe w rejonie Jeziora Stryjewo, która stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu.  

 

Ad. 21 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że temat był omawiany na komisjach. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił propozycje zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej (projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu). Poinformował, że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/358/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034, która stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Ad. 22 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2022 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Edwardowi Starszakowi. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił propozycje zmian w budżecie Gminy, obejmujące plan dochodów oraz wydatków 

budżetowych. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. Oznajmił, że opinia 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że uchwała będzie głosowana wraz z autopoprawką. Dodał: „O niektórych 

drobnych rzeczach (...) Pani Skarbnik już mówiła na komisjach. Jeśli chodzi o te sumy,  

o podstawowe zmiany, zadania, to co mówił Pan Przewodniczący, to one się niczym nie będą 

różniły”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zwrócił się do Pani Skarbnik. Powiedział: „W 2021 składałem o dofinansowanie na remont 

świetlicy w Liszkowie. Gdzieś ten wniosek przepadł. Następny wniosek złożyłem na 2022 

rok, żeby (...) dofinansować świetlicę do remontu”. Stwierdził: „Nie wiem czy te wnioski 

przepadły. Nic nie ma w budżecie ujętego”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Skarbnik o zabranie głosu. 
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Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła: „Panie Radny. Jest bardzo zawsze dużo wniosków, które wpływają na etapie 

projektowania budżetu. Mamy świadomość, że te potrzeby są znacznie większe. Natomiast  

w pierwszej kolejności, w ramach tego budżetu, który posiadamy, musimy zabezpieczyć 

wydatki na zadania kontynuowane i zawsze jest określona kwota przeznaczana na remonty 

świetlic, jednak nie wskazujemy tych remontów jako zadania inwestycyjne”. 

Pani Skarbnik kontynuowała: „Natomiast jeżeli myśli Pan o jakimś tak zwanym remoncie 

generalnym mającym znamiona wydatku inwestycyjnego no to po prostu musiałoby być 

wprowadzone zadanie inwestycyjne do budżetu”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Dodał: „Robimy remont świetlicy wiejskiej w Liszkowie z funduszu sołeckiego. Wszystkie 

pieniądze dajemy z funduszu sołeckiego, więc liczyłem, że Gmina coś dołoży”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że to co mówi radny Edmund Szcześniak ma uzasadnienie. Powiedział: „Jeśli to 

jest duży wydatek, inwestycja, to co Pani Skarbnik mówi, no to by należało wcześniej 

mówić”. 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/359/22 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok 

- wraz z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Ad. 23 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/340/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 18 lutego 2022 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej z budżetu Gminy na dofinansowanie wymiany kotłów niskosprawnych  

na niskoemisyjne źródła ciepła 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/360/22 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/340/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 18 lutego 2022 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej z budżetu Gminy na dofinansowanie wymiany kotłów niskosprawnych na 

niskoemisyjne źródła ciepła. 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Ad. 24 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu 

na eksploatację stałego łącza transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji 

Pojazdów i Kierowców CEPIK 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/361/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na 

eksploatację stałego łącza transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji 

Pojazdów i Kierowców CEPIK, która stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Ad. 25 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały po autopoprawce. Oznajmił: „W wyniku 

dyskusji na Komisji Finansowej, akceptacji Pana Burmistrza, dlatego jest to uchwała  

z autopoprawką”. Kontynuował, że zmiana polega na tym, że za każdą rozpoczętą godzinę 
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udziału w działaniach ratowniczych i akcji ratowniczej „jest 25 zł, a nie jak było wcześniej  

20 zł”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że dyskusja na Komisji Finansowej była dosyć szeroka. Powiedział, że 

doceniając poświęcenie, zaangażowanie i narażenie zdrowia, „uważając, że jednak te wydatki 

czy te koszty ponoszone też, bo trzeba opuścić pracę czy swoje obowiązki w takich trudnych 

momentach, kiedy jest niebezpiecznie, kiedy jest chłodno, kiedy jest deszcz czy wiatr”,  

służba strażaków jest wykonywana i „w związku z tym komisja pozytywnie na to spojrzała  

i taki wniosek został przygotowany” - propozycja podniesienia stawki za udział w działaniach 

i akcjach ratowniczych do 25 zł. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak kontynuował, że mamy nową ustawę o ochotniczych 

strażach pożarnych. Dodał, że służba strażaków została podniesiona do dosyć poważnej rangi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych z terenu Gminy Łobżenica wraz z autopoprawką 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/362/22 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Łobżenica - wraz 

z autopoprawką.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Pomyliłem się i musielibyśmy dokonać reasumpcji, bo zapomniałem powiedzieć. 

Strażacy, którzy są tutaj obecni, a nas jest trójka. Co prawda my nie bierzemy udziału ani  

w akcjach ani nie korzystamy z tego, ale żeby nie było, że może jest jakieś podejrzenie 

głosowania w swoim interesie to musielibyśmy się wyłączyć z głosowania i to jest Pan Radny 

Starszak, Pan Tadych Aleksander i ja”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił pięciominutową przerwę w obradach. 
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Po wznowieniu obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie w sprawie reasumpcji głosowania dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz „wstrzymujących się” nie stwierdzono, opowiedziała się za reasumpcją. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy 

Łobżenica wraz z autopoprawką 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/362/22 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Łobżenica - wraz 

z autopoprawką.  

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

 

W głosowaniu nie brali udziału radni, którzy są również członkami jednostek Ochotniczej 

Straży Pożarnej:  

- Antoni Kapeja,  

- Edward Starszak, 

- Aleksander Tadych. 

 

Ad. 26 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na 

obszarze Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 
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W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/363/22 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na 

obszarze Gminy Łobżenica, która stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Ad. 27 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że właściwa komisja zajęła się petycją. Udzielił głosu Panu 

Przewodniczącemu Andrzejowi Dziamarze. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Oznajmił, że petycja dotyczy zniesienia wszelkich zakazów i ograniczeń eksploatacji 

kominków i pieców na drewno, a w szczególności tych, które ogrzewają gospodarstwa 

domowe. Powiedział: „Obowiązujące uchwały antysmogowe i program ochrony powietrza 

zestawia na równi drewno z węglem jako paliwo stałe, co chyba jest błędem”. Komisja 

jednogłośnie stwierdziła, że petycja powinna zostać przekazana do Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego, który jest organem właściwym do jej rozpatrzenia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/364/22 w sprawie rozpatrzenia petycji, która stanowi załącznik nr 31 do 

protokołu.  
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Ad. 28 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Andrzeja Dziamarę. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Poinformował: „Ta petycja jest analogicznie, taka sama jak poprzednia i dotyczy tego samego 

problemu”. Dodał, że zdaniem komisji petycja powinna zostać skierowana do Sejmiku 

Województwa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił uwagę na rosnące ceny węgla i gazu. Powiedział, że „przerobienie” budynku na 

ogrzewanie centralne pochłania duże środki finansowe - powyżej dziesięciu tysięcy złotych. 

Podkreślił, że osób biednych nie stać na to, „żeby robili jakieś remonty, przeróbki tych 

wszystkich swoich urządzeń”. Stwierdził, że kwestie ochrony środowiska i czystego 

powietrza to bardzo ważne sprawy, ponieważ rzutuje to na nasze zdrowie. Dodał: „Nie można 

w ten sposób narzucać co my mamy robić. Czy nam światło wyłączą czy mamy tak czy 

inaczej ogrzewać”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Oznajmił, że w Niemczech drewno opałowe jest traktowane jako odnawialne źródło energii. 

Poinformował, że w tym kraju do pieców, które opalane są drewnem, jest dotacja rzędu 45% 

wartości pieca. Powiedział: „A u nas jest traktowane jako nie ekologiczne”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Oznajmiła, że uważa petycję za bardzo zasadną. Powiedziała: „Sejmik Wojewódzki przyjął 

program Czyste powietrze, prawda ? I my będziemy potem zmuszeni do zmiany naszych 

pieców, gdzie faktycznie tak jak mówią radni, nie stać nas na to wszystkich, żeby pozmieniać. 
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Nie wiem czy my jako Gmina jesteśmy władni tego, żeby monitować do Sejmiku 

Wojewódzkiego o to, żeby naprawdę zmienić coś z tym”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oświadczył: „Nie będziemy zmieniać uchwał Sejmiku. (...) To jest Sejmiku uchwała, a nie 

nasza. Jeśli by to było w naszej gestii to byśmy mogli inaczej na to popatrzyć”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wyraził zdanie, że nikt z nas nie ma wątpliwości co do idei czystego powietrza. Powiedział: 

„Tylko to co mówił Pan Radny Biniak. Ile się wydarzyło w ostatnich dwóch, trzech 

miesiącach. Mówimy o cenach. Bo nikt z nas nie kwestionował wymiany pieców itd.” 

Pan Burmistrz zwrócił uwagę na rosnące rachunki za gaz. Dostrzegł wpływ trwającej wojny 

na ceny. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/365/22 w sprawie rozpatrzenia petycji, która stanowi załącznik nr 32 do 

protokołu.  

 

Ad. 29 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrzyła wniosek. Oznajmił, że 

komisja zwróciła uwagę na brak dowodów naukowych potwierdzających to, że  

w październiku będą trzy dni ciemności, podczas których zginie dwie trzecie ludności Ziemi. 

Dodał, że komisja jednogłośnie uznała wniosek za niezasadny. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 2 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIX/366/22 w sprawie rozpatrzenia wniosku, która stanowi załącznik nr 33 do 

protokołu.  

 

Ad. 30 Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z kontroli wykonania świetlic wiejskich w Kunowie i Luchowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział: „Komisja zajęła się kontrolą świetlic i (...) musimy stwierdzić i uczulić Szanowną 

Radę, że te świetlice są nowymi obiektami i o dziwo, że można tam zastać dużo nieprawości, 

takich budowlanych zaniedbań. Myślę, że powinno być to bardziej, w mocniejszy sposób 

zweryfikowane dlatego, że są to potężne pieniądze, które tam były w to wydane”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Poruszył kwestię świetlicy w Luchowie. Oznajmił: „Nie wiem czy komisja to stwierdziła, bo 

w protokole tego nie było nigdzie. (...) Jak się ją otwiera, nie idzie tam wejść do środka”  

z powodu nieprzyjemnego zapachu. Stwierdził: „Trzeba w końcu ten temat skończyć. Ja 

wiem, że to się już tam ciągnie miesiąc jak nie lepiej albo i nawet dwa miesiące. I oni się cały 

czas skarżą na to, że po prostu wchodzą na świetlicę, wietrzą wszystko (...) i dopiero można 

użytkować te pomieszczenia”. Dodał: „Nie wiem czy tam kanalizacja źle jest podłączona czy 

co, bo typowo kanalizacyjne zapachy są w świetlicy”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Było to już nie jeden raz mówione o tej świetlicy, w szczególności o Luchowie, 

a błędy popełnione zostały no dość poważne. A poza tym pytam się, gdzie był inspektor 

nadzoru ? To jego sprawą było to, aby dopilnować, aby to było zrobione, wszystko  
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w porządku. Kto to widział, żeby teraz w krótkim czasie siadały posadzki. A zobaczymy co 

będzie (...) w remizie w Luchowie. Tam jak wjeżdża samochód to wszystko drży dlatego, że 

jest na styropianie położone i to siada. Również mamy problemy tam z tymi odpływami 

kanalizacyjnymi w samym boksie. Co to dało, że została obniżona ta kratka, jeżeli całość jest 

nie tak zrobiona jak powinna być. Nie jest wypoziomowana zgodnie z dokumentacją”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna napisała o sprawach, które zauważyła. Oznajmił: 

„Myślę, że co do usterek, do jakichś napraw to przecież pewne rzeczy są na gwarancji, to 

trzeba by niezwłocznie naprawić”. Kontynuował: „Tylko mnie martwi to co mówił Pan 

Radny Biniak. Jeśli jest rzeczywiście, ale chyba też w Kunowie siadają posadzki, no to nie 

wiem w jaki sposób można taką usterkę usunąć. (...) Przecież takiej usterki się od razu nie 

usunie, bo to trzeba by od nowa położyć”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Jednak muszę zabrać głos, bo taki czarny scenariusz jakby te świetlice tam się 

zapadały. Oczywiście komisja ma prawo wydać swoją opinię, opisać przeróżne rzeczy. Tak. 

Świetlice są w gwarancji. (...) Wszędzie są jakieś drobiazgi, niedoróbki. Ja tego nie akceptuję, 

bo wyjątkowo przykładamy się do tego, żeby wszystko było zrobione naprawdę dobrze. 

Wiemy jakiego mieliśmy wykonawcę i to była też walka”. 

Pan Burmistrz oznajmił: „Postaramy się, żeby to wszystko wyeliminować. Oczywiście jest 

problem nieprzyjemnych zapachów w świetlicy w Luchowie. On został już zminimalizowany 

w stosunku do tego co było. Czyli jest jakiś problem techniczny. Wykonawca został 

wezwany”. 

Kontynuował: „Natomiast boli mnie jak mówicie, bo tak powiedzieliście jakby te świetlice 

były jakoś totalnie spaprane. Tak nie jest i chciałbym to zdementować. Jest kilka uwag, które 

będziemy egzekwowali od wykonawcy. Świetlice żyją, świetlice funkcjonują, no ale jak 

słyszę, że się zapadają posadzki to brzmi to trochę zastraszająco i ja jednak w tym momencie 

głos muszę zabrać”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział: „Wiemy, że w procesie inwestycyjnym było szereg uwag w trakcie. Wiadomo, że 

projekt był przygotowany dużo wcześniej i pewne rzeczy były wykonywane w dość 
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rozległym czasie. Stąd też pewnie i niektóre technologicznie po sobie następujące może 

działania spowodowały takie niektóre mankamenty. Rzeczywiście widziałem (...) te niektóre 

pęknięcia czy te usterki, o których tutaj mowa i one tak w zasadzie nie powodują takiego 

zagrożenia, że ten obiekt jest niefunkcjonalny”. 

Oznajmił: „Tam dosyć niestabilny grunt, bo widzimy z tą wodą, która tam wystaje i być może 

tutaj projektant na etapie projektowania nie wykonał odpowiednich badań, które by tutaj 

spowodowały, że te ławy miałyby może większą stabilność, bo generalnie nie możemy 

powiedzieć, że są jakieś tam błędy w sztuce budowlanej. Może są błędy właśnie na etapie 

projektowania”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zwrócił uwagę na to, że 

świetlica w Luchowie powinna być w okresie gwarancji. Kontynuował: „Sądzę, że jeżeli tam 

gdzieś spadków nie ma to są albo takie działania radykalne, że trzeba tą posadzkę 

przebudować jeżeli to rzeczywiście jest odwrotny spad albo dokonać innych działań 

budowlanych, żeby to poprawić”. 

Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak powiedział: „Wydaje mi się, że jest ten czas, 

jest protokół Komisji Rewizyjnej”. (...) Pan Burmistrz „myślę, że zajmie stanowisko, odpowie 

Komisji Rewizyjnej po zatwierdzeniu tego protokołu” i odniesie się do uwag zawartych  

w tym dokumencie. 

Oznajmił: „Z tym zapachem no to też nie jest tak porażające jak tutaj padło. Kilkakrotnie 

bywałem tam w różnych porach. Ja bardziej bym to kładł na karb złej wentylacji, złej 

wentylacji nawiewnej. Tam się robi podciśnienie. W związku z tym, że obok są urządzenia 

kanalizacji odpowietrzającej, może być odwrotny ciąg i trzeba z tym powalczyć i jest to do 

zrobienia”. Odpowiedź w tej kwestii musiałby przedstawić budowlaniec.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego dodał: Świetlica jest już 

użytkowana. „Mamy ten czas gwarancyjny. Burmistrz dokonał odpowiedniej weryfikacji 

uwag, które Komisja Rewizyjna tutaj przedstawiła i odniesie się. Może Rada zostanie 

zapoznana z realizacją tych uwag czy stanowiskiem w stosunku do tych uwag”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Poinformował: „Chciałem Panu Przewodniczącemu powiedzieć, że to jest wina braku pionów 

odpowietrzających na pionach kanalizacyjnych”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Tak jak zostało już wcześniej powiedziane przez Pana Przewodniczącego 

Starszaka. Zasygnalizowane. Są punkty wymienione. Pan Burmistrz ma protokół i my 

możemy jedynie dzisiaj te punkty przez nasze głosowanie poprzeć i żeby te działania potem 

prowadzić”. 

Wobec braku innych uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie zatwierdzenie 

protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy z kontroli wykonania świetlic 

wiejskich w Kunowie i Luchowie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, zatwierdziła protokół Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy z kontroli wykonania świetlic wiejskich  

w Kunowie i Luchowie, który stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Ad. 31 Interpelacje i zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja. Następnie 

przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad 32. Wolne głosy i wnioski  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak  

Zwrócił uwagę na zapadnięte studzienki kanalizacyjne na ul. Wyrzyskiej, ul. Sportowej oraz 

ul. Powstańców w Łobżenicy. Powiedział, że mieszkańcy skarżą się na to, że „domy po 

prostu dudnią jak jedzie ciężarówka”. Poprosił o podjęcie działań w celu poprawy tej sytuacji. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Zwrócił uwagę na zniszczoną kratkę odprowadzającą wodę na wjeździe na stadion miejski. 

Dodał: „Była mowa, że w tym roku Gminny Ośrodek Kultury tą sprawą się zajmie”. 



 37 

Powiedział: „Panie Burmistrzu. Nastąpiła u nas zmiana Inspektora Danych Osobowych, tak ? 

Rozumiem, że od dnia pierwszego stycznia. Mam takie pytanie do Pana. Czy Pan udostępniał 

listy wyborcze Poczcie Polskiej do wyborów tzw. kopertowych ?” 

Kontynuował: „Z danych jakie otrzymałem z Sieci Obywatelskiej Watchdog Polska w dniu  

20 maja 2020 r. spis wyborców został przesłany do Poczty Polskiej. I teraz mam również 

pytanie. Czy była ta decyzja konsultowana z Inspektorem RODO u nas i jakie było jego 

stanowisko? Prosiłbym o odpowiedź na ten temat”.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że w związku z trwającą wojną na Ukrainie na terenie gminy Łobżenica znalazła 

schronienie dość duża grupa mieszkańców naszego sąsiada. Poinformował, że osoby te 

musiały opuścić swoje „domy, rodziny, miejsca, w których funkcjonowali i udać się na 

tułaczkę z niewielkim wyposażeniem, właściwie z podręczną torbą”. Powiedział, że Gmina 

przeprowadziła zbiórkę rzeczy na rzecz uchodźców z Ukrainy. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak oświadczył, że trwająca wojna zmieniła cały nasz świat 

i postrzeganie bezpieczeństwa. Stwierdził: „Wiemy, że ze wschodniej granicy możemy czuć 

się zawsze zagrożeni”. 

Powiedział: „Jako samorząd powinniśmy dalej kontynuować wsparcie dla osób, które tej 

pomocy potrzebują”. Oznajmił, że obywatele Ukrainy mogą przebywać w Polsce przez 

dłuższy okres czasu. Kontynuował: „Trzeba to wsparcie kierunkować. Co rusz to słyszy się, 

że potrzebne by były takie bardziej konkretne rzeczy” np. pralka, lodówka, lekarstwa, „bo 

póki co to wsparcie jest takie na przeżycie. Chwała, że mieszkańcy tak się otworzyli i przyjęli 

bez przymusu, z własnej woli”.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zaproponował utworzenie konta 

„na zbiórkę i to opublikować, ogłosić, wypromować, że można by było z tych pieniędzy 

bardzo konkretne potrzeby realizować tych mieszkańców”. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko  

Zwrócił uwagę na zły stan drogi wojewódzkiej nr 242. Powiedział: „W listopadzie na 

wspólnym posiedzeniu komisji ustaliliśmy, że będziemy remontować drogę Ferdynandowo-

Izdebki. (…) Później okazało się, że (…) „będziemy składać do FOGRu wniosek na remont 
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drogi na Witrogoszcz, na Sypniewo”. Dodał: „Nie wiem kto podjął taką decyzję, czy to Rada 

czy samodzielnie. Chciałbym wyjaśnienie” tego tematu.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Stwierdził: „O drodze Ferdynandowo-Izdebki mówiliśmy na poziomie konstruowania 

budżetu, o przygotowaniu dokumentacji”. Zapytał: „A co ma Witrogoszcz z tym  

wspólnego ?” 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko  

Poinformował: „Teraz została zrobiona dokumentacja na Witrogoszcz”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

W odniesieniu do wypowiedzi Pana Przewodniczącego Edwarda Starszaka odnośnie 

uchodźców oznajmił, że temat ten został już wywołany na posiedzeniach komisji. 

Podziękował mieszkańcom oraz Dyrektorom GCK i MGOPS za działania podejmowane na 

rzecz uchodźców. Poinformował, że na terenie gminy przebywa obecnie 32 obywateli 

Ukrainy, w tym 17 osób dorosłych.  

Burmistrz Łobżenicy stwierdził, że należy prowadzić działania wspomagające przede 

wszystkim te rodziny, które zdecydowały się na przyjęcie uchodźców, czyli wsparcie 

rzeczowe. Poinformował, że padła propozycja utworzenia konta w celu zbiórki środków 

finansowych na rzecz obywateli Ukrainy. Oznajmił, że partnerska Gmina Schrecksbach 

„otworzyła” zbiórkę artykułów, które zostaną przekazane do Łobżenicy. Zwrócił uwagę na to, 

że Gmina Łobżenica ma ograniczone możliwości lokalowe na przyjęcie większej liczby 

uchodźców.  

Następnie Pan Burmistrz stwierdził, że obecnie prowadzone działania na rzecz obywateli 

Ukrainy są wystarczające. Dodał, że dodatkowo dziesięć rodzin z terenu gminy deklaruje 

chęć przyjęcia uchodźców. 

W odniesieniu do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Burmistrz Łobżenicy 

oznajmił, że ul. Wyrzyska, Sportowa oraz Powstańców to droga wojewódzka. Powiedział: 

„Mamy ten temat rozpracowany. Wiemy ile jest studzienek i jakich. Za co odpowiadamy, za 

co odpowiada Wielkopolski Wojewódzki Zarząd Dróg”. Pan Burmistrz poinformował, że  

w obecnym budżecie nie ma zabezpieczonych środków na ten cel. Dodał: „Zaczekajmy do 

półrocza i zobaczymy jaka będzie sytuacja finansowa. Już kilka było tutaj propozycji 
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realizacji dokumentacji oświetlenia w Liszkowie i Dźwiersznie. Teraz te świetlice. 

Zobaczymy czy będzie na coś nas stać, tutaj opinia Pani Skarbnik będzie wiążąca. Jeżeli tak 

to przecież możemy wprowadzać nowe zadania”.  

Następnie Pan Burmistrz powiedział: „Kratka na stadion. Temat znam, przejeżdżam tam. Ja 

bym ją po prostu zlikwidował”. Poinformował: „Jeśli chodzi o (…) RODO to odpowiem na 

piśmie, ale była dyrektywa Pana Wojewody, żeby udostępnić”.  

W dalszej części wystąpienia Burmistrz Łobżenicy odniósł się do wypowiedzi 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Pana Wiesława Bodetko. 

Oznajmił: „Droga Ferdynandowo-Izdebki. Z FOGR-u złożyliśmy wniosek na drogę Kunowo-

Kruszki i na to otrzymaliśmy pieniądze. Teraz zimą okazało się, że tragiczna była sytuacja 

wjeżdżając z Witrogoszczy do Kolonii, do samej Kolonii. (…) Oczywiście to decyzja Rady 

Miejskiej, ale chciałbym w maju przy tym drugim naborze złożyć wniosek jednak z FOGR-u 

na ten odcinek drogi, żeby utwardzić ten odcinek drogi od Witrogoszczy do jeziora, do skrętu 

do Państwa Grzybowskich. (…) Jeszcze skonsultuję to na komisji”. 

Pan Burmistrz kontynuował: „Jeżeli chodzi Izdebki-Ferdynandowo to jak strategicznie 

rozmawialiśmy o drogach, (…) można myśleć o takich trwałych nakładkach asfaltowych. 

Między innymi padła propozycja, że świetnie wpisuje się w to droga Izdebki-Ferdynandowo.  

I rozmawialiśmy o tym, czy by nie zrobić dokumentacji projektowej. Rozmawiałem z Panem 

Sikorskim, bo mamy drugą drogę, którą chcieliśmy dokończyć i zrobić dokumentację w tym 

roku, to jest ta droga w Fanianowie. I jeżeli starczy nam środków zrobimy rozeznanie 

cenowe, tak ustaliliśmy i zobaczymy, jaka byłaby cena przygotowania dokumentacji na drogę 

Izdebki- Ferdynandowo. Jeżeli starczy nam kasy, jeżeli to nie będą jakieś wielkie pieniądze, 

bo trudno jest mi powiedzieć, bo wszystko szaleje dzisiaj, no to może podejmiemy to zadanie 

i tą dokumentację uda się zrobić”.  

Burmistrz Łobżenicy dodał: „Natomiast to o czym mówi Pan Szcześniak i te sprawy 

dokumentacji, którą mamy na tą linię energetyczną do lasu, Pan Malak w Dźwiersznie  

i ewentualne środki, żeby Was wspomóc w remoncie świetlicy, bo nie da się z funduszu 

sołeckiego wyremontować świetlicy. To jest niemożliwe. (…) Ja bym zaczekał do półrocza  

i wtedy zobaczymy, jakie będą dochody, jaka będzie sytuacja finansowa”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Powiedział: „Mam takie pytanie do starszych radnych. Czy pamiętają, czy była taka sytuacja, 

że był jakiś plan drogowy, który miał łączyć województwa. Podobno w 2013 r. miało coś 
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takiego być i właśnie to miało iść od Puszczki przez tą drogę, o której Pan Wiesiu mówił  

z Ferdynandowa, w kierunku na Sypniewo”.  

Oznajmił: „Chciałbym się odnieść do tego RODO. Ja nie pytam tak, bo sobie pytam, bo  

w ostatnim czasie każdy jeden z nas doświadczył, że dziennie nie raz po dwa, trzy, cztery 

telefony otrzymujemy. Fotowoltaika, jakieś tam inne rzeczy. Mi chodzi o to, że jeśli takie 

rzeczy wychodzą od nas z urzędu, dane osobowe. Ja wiem, że Pan nie zrobił tego z własnej 

woli, ponieważ z góry były takie przepisy, ale można było to skonsultować z innymi, 

zauważyć jak inni to robią, bo jak wychodzi na to dziewiętnaście gmin tylko w województwie 

wielkopolskim, które udostępniły jawnie te sprawy. Reszta albo dała, albo nie dała, albo dała  

z kodem, który nie udostępnili Poczcie Polskiej. Poza tym chodzi mi też o bezpieczeństwo 

naszych danych, które są składane tutaj w naszym urzędzie”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Zapytał, czy dojdzie do remontu drogi powiatowej Witrogoszcz-Dźwierszno Małe. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Potwierdził zły stan drogi. Powiedział, że Powiatowy Zarząd Dróg oraz Wielkopolski Zarząd 

Dróg Wojewódzkich są informowani o stanie dróg na terenie gminy Łobżenica. 

Kontynuował: „Pan Radny Bodetko mówi o drodze wojewódzkiej. Jasne, że wymaga, tam 

zrobili kawałek nakładki przed Izdebkami. Wydaje mi się, że robią na tyle, na ile mogą. 

Naprawdę patrząc na drogi wojewódzkie to ta droga jeszcze jest niezła, naprawdę. Znam 

drogi wojewódzkie. Wiem jak wyglądają”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Zapytał, czy zostanie naprawiony dach świetlicy wiejskiej w Izdebkach. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Odpowiedział twierdząco. Oznajmił, że kończona jest procedura wyłonienia wykonawcy. 

Dodał: „Trzeba było odszkodowania wszystkie pozałatwiać i ubezpieczyciela i jest to już 

finalizowane”. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Poprosił o interwencję w Wielkopolskim Zarządzie Dróg Wojewódzkich w sprawie wycięcia 

drzew znajdujących się przy drodze nr 242 pomiędzy Dźwiersznem Małym a Izdebkami. 

Zwrócił uwagę na zły stan drzew. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Krzysztof Matejek 

Poruszył kwestię drogi w Dębnie. Powiedział: „Chodzi mi o drogę wewnętrzną, za 

przystankiem w prawo. Rozmawiałem z Panem Jonaszem i mówił, że coś będzie robione. 

(…) Za przystankiem w prawo, co idzie na boisko. Tam pozapadały się płyty i tam 

praktycznie już niedługo samochodem nie będzie można przejechać”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Stwierdził: „Tam na początku, tam gdzie te kocie łby są, to musi być jakieś kruszywo łamane 

wysypane, żeby to wyrównać, a płyty rzeczywiście muszą być wyciągnięte, podsypane  

i zrobione”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Krzysztof Matejek 

Zapytał: „Jeszcze przypomnę się o tym przystanku, o ten dach, kiedy będzie zrobiony ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Poinformował, że zostanie to wykonane do następnej sesji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych  

Oznajmił, że strażacy przekazali informację o zbyt małej ilości czynnych hydrantów wody do 

napełniania wozów strażackich. Powiedział, że „praktycznie trzy czwarte hydrantów  

w Łobżenicy jest nieczynnych”, nawet hydrant w pobliżu łobżenickiej remizy. Poprosił Pana 

Burmistrza o interwencję w tej sprawie do Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Stwierdził, że czynsz pomieszczenia wynajmowanego przez aptekę                          *  jest 

zbyt niski.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Zwrócił uwagę na nieczynny hydrant „koło Pani                     *”.  
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Ad. 33 Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 16:25 zakończył obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

/-/ Łukasz Sobieszczyk       /-/ Antoni Kapeja 

 

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2020 r. poz. 2176 z późn. zm.) oraz art. 

24 ust. 1 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 

2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych 

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE 

(ogólne rozporządzenie o ochronie danych) - Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej - 

4.5.2016 L 119/1. 

 


